
Z á p i s
� �ze zasedání v decké rady Právnické fakulty MU konané  dne 1. ervna 2004

�P ítomni: dle prezence

Program: �1. P ivítání a zahájení
� �2. Informace o habilita ním ízení

    JUDr. Ludmily Lochmanové, Ph.D.
�3. Schválení seznamu školitel  DSP

�4. Schválení zm n v oborových komisích DSP
� �5. Návrh na ud lení estného doktorátu a zlaté medaile   

�6. Návrh na lena oborové rady DSP
�7. Návrhy na leny zkušebních komisí pro státní magisterské  zkoušky

�8. R zné

ad 1)
     � � � � � �Jednání v decké rady zahájil d kan Svato  p ivítáním všech jejích len . Dále seznámil
�p ítomné  s  návrhem programu.  Nikdo  z � � �len  v decké  rady  nevyslovil  námitku  nebo
� �� � � �neu inil pozm ovací návrh. Návrh programu byl je dnomysln  schválen p ítomnými leny.

ad 2)
     � � � � �Prod kanka Kalvodová informovala leny v decké rady   o tom, že habilita ní ízení
JUDr. Ludmily Lochmanové, Ph.D. bylo zastaveno k � �20.4.2004. Uchaze ka vzala zp t svou
�p ihlášku k � �habilita nímu ízení. 

ad 3)
   � � � � �len m v decké  rady  byl  rozdán  seznam  školitel, kte í jsou  navrhováni  do  stálého

�seznamu  školitel .  Školitelé  byli  navrženi  oborovými komisemi  jednotlivých  studijních
� � �obor  doktorského studijního programu. Doc. Pr cha vznesl dotaz, pro  není uveden školitel

� � � �u oboru  finan ní právo.  Prod kanka Kalvodová  sdlila,  že  oborová  komise  pro  finan ní
právo nedodala návrh kandidáta. V �následujícím hlasování, zda v decká rada souhlasí s tím,

� � � �aby takto navržený seznam školitel  byl schválen, všichni  p ítomní lenové v decké rady
souhlasili  se  schválením  návrhu,  nikdo  nehlasoval  proti  schválení  a  nikdo  se  nezdržel
hlasování.                    

ad 4) a ad 6)
   � �Vzhledem ke vzájemné souvislosti  bylo projednávání obou bod  spojeno. Prod kanka

�Kalvodová informovala p ítomné, že nedošlo k � �jmenování nových len  komisí  DSP a není
�t eba jejich schválení. 
�Zm na nastává v � � �osob  p edsedy oborové komise oboru správního práva,  nebo  doc. JUDr.

� �Petr  Pr cha,  CSc.  požádal  o  uvoln ní z �této  funkce.   P edsedkyní  oborové  komise  byla
�navržena doc. JUDr. So a Skulová, Ph.D. 

K � �bodu ad 6) –  projednání a schválení nových len  ob orové  rady DSP -  navrženy byly
� �doc. JUDr. V ra Kalvodová, Dr., a doc. JUDr. So a Skulová,  Ph.D.



� � �D kan  Svato  seznámil  p ítomné  s �návrhem   p edsedy  oborové  rady  DSP  prof.  JUDr.
� �Dalibora Jílka, CSc. na jmenování  doc. JUDr. V ry Ka lvodové,  Dr.  lenkou oborové rady

z � � � �titulu  její  funkce  prod kanky  pro  v du  a  zahraniních styky  a  osoby  odpov dné  za
organizaci studia v doktorském studijním programu. V následujícím hlasování se hlasování

� � �zdržel 1 len v decké rady, ostatní lenové souhlasili s  návrhem a žádný se nevyslovil proti. 
� �Prod kanka Kalvodová  seznámila  p ítomné s �návrhem p edsedy oborové  rady  DSP prof.

�JUDr. Dalibora Jílka, CSc.  na jmenování  doc. JUDr. Soni Skulové, Ph.D. lenkou oborové
rady  z � �titulu  p edsedkyn  oborové komise oboru správní právo.  
K �návrhu nebyly žádné p ipomínky a v �následujícím hlasování  se hlasování  zdržel 1 len
� �v decké rady, ostatní lenové souhlasili s návrhem a žádný se nevyslovil proti. 

ad 5)   
   � � � �Prod kanka  Kalvodová  p edložila  návrh  na  udlení  estného  doktorátu  Otu
Weinbergerovi,  emeritnímu  profesorovi  Právnické  fakulty  v �Grazu  a  seznámila  leny
� � �v decké rady  s odborným životopisem navrženého. Ná vrh  na ud lení estného doktorátu

� � � �podpo il také doc. JUDr. Miloš Ve e a, CSc., který uvedl,  že prof. Weinberger je v hlasný
právník a autor publikací z �oboru právní teorie. Rovn ž JUDr. Mag. Iur. Michal Ma lacka,
Ph.D. vyslovil souhlasné stanovisko k � �ud lení estného doktorátu prof. Weinbergerovi. Poté

� � � � �prob hlo hlasování o tom, zda v decká rada doporu í  podání návrhu na ud lení estného
� � �doktorátu   rektoru  Masarykovy  univerzity.  Všichni  p ítomní  lenové  v decké  rady  se

vyslovili pro podání návrhu.
     � � �Prod kanka Kalvodová informovala  p ítomné o návrhu  d kana Právnické  fakulty  na
�ud lení Zlaté medaile MU prof. Dr. Peteru Doraltovi, LL.M. Uvedla, že Zlatá medaile MU

se  udílí  jako  výraz  uznání  za  rozvoj  Masarykovy  univerzity  a  informovala  mezi  jiným
� �p ítomné o velmi úsp šném projektu „Škola  rakouského  práva v  �Brn “, který prof. Doralt

� � �založil a na jehož pokra ování se i nadále podílí. Návrh  podpo il prof. JUDr. Josef Bej ek,
CSc.  konstatováním,  že  prof.  Doralt  je  vynikající  obchodní  právník  a  teoretik  a  „Škola

�rakouského  práva“  má  velmi  p íznivou  odezvu  mezi  studenty  z  hlediska  odbornosti  i
z � � � �jazykového  hlediska,  nebo  p edm ty  jsou  vyuovány  v  � � �n m in .  V následujícím

� � �hlasování,  zda  v decká  rada  doporu í podání  návrhu  na  ud lení  Zlaté  medaile  rektoru
� � �Masarykovy  univerzity,  se  všichni  p ítomní  lenové  v decké  rady  vyslovili  pro  podání

návrhu, nikdo nehlasoval proti a nikdo se nezdržel hlasování.

Ad 7)  
     � � �Prod kanka Kalvodová uvedla, že podle lánku 16 a 32 studijního ádu magisterského a

� � � � � �bakalá ského studia  d kan PrF  žádá  v deckou  radu  o  vyjád ení se  k  návrh m na  leny
� � �zkušebních  komisí  pro  státní  záv re né  zkoušky  ma gisterského  a  bakalá ského  studia.

� �Katedra  obchodního  práva  navrhla  JUDr.  Evu  Ve erkovou,  Ph.D.  Prof.  Bej ek  návrh
� � � �podpo il ujišt ním,  že  dr.  Ve erková  již  dávno  splnila  všechny  p edepsané  požadavky.

� � �Všichni  p ítomní  lenové v decké rady  návrh  hlaso váním  schválili,  nikdo  nebyl  proti  a
nikdo se hlasování nezdržel.  

� �Katedra ob anského práva navrhla na lenku zkušební  komise JUDr. Marii Rezkovou. Prof.
Hrušáková  ocenila  dlouhodobou  spolupráci  a  zkušenosti  dr.  Rezkové.  V následném

� �hlasování se 1 len v decké rady zdržel hlasování, ostatní  souhlasili s  návrhem, žádný nebyl
proti. 

� �Dále  katedra  ob anského  práva  navrhla  JUDr.  Mojmíra  Putnu,  který  byl  rovn ž všemi
� � � � � �p ítomnými leny v decké rady  schválen jako len zkušební  komise  pro státní  záv re né



zkoušky v � � �magisterském a bakalá ském studiu, žádný len v decké  rady nebyl proti návrhu
ani se nezdržel hlasování. 

Ad 8)
   K �bodu R zné vystoupil  prof.  Vágner  s �návrhem,  aby  na  zasedání  v deckých rad  byl

� �otev en monotematický  blok,  tj.  pojednání  o  ur ité  základní  funkci  fakulty  s  následnou
� � � � �diskusí.   Návrh  podpo il také  doc.  Kratochvíl.  D kan Svato  p islíbil p ípravu bloku  na

� �p íštích v deckých radách. 

� � �D kan  Svato   upozornil  na  pozvánku  na  slavnostní  ud lení  Velké  zlaté  medaile
�Masarykovy  univerzity  p edsedovi  Evropského  soud u pro  lidská  práva  ve  Štrasburku

profesoru Luziu Wildhaberovi, které se bude konat v �pátek dne 18. ervna 2004 v 10.00 hod
v � � � � �aule Právnické fakulty, kterou p edal všem p ítomným len m v decké rady a požádal je o
� � � � �ú ast na této slavnostní  akci. Dále p ipomn l p íští termín  konání v decké rady,  tj. první

úterý v � � � � � �m síci íjnu 2004. Záv rem pop ál všem p ítomný m píjemnou dovolenou. 

�              doc. JUDr. Jan Svato , CSc., v.r. 
�                   d kan

V � �Brn  dne 2. ervna 2004

Zapsala: Dagmar Malá


